

Our ref: REF: KIPCO/TM562/21 dated August 02, 2021

Bursa Kuwait Company  
State of Kuwait

السادة / شركة بورصة الكويت  
المحترمين  
دولة الكويت

Subject: KIPCO's Board of Directors meeting

الموضوع: موعد اجتماع مجلس إدارة شركة كيبكو

With reference to the above subject, and the requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive regulation of Law No. 7 of 2010, on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and their amendments, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنه.

Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. would like to inform you that the Board of Directors of the Company will convene its meeting on Wednesday 4 August 2021 at 1:00 pm to discuss and approve the increase of the issued and paid-up share capital of the Company.

تود شركة مشاريع الكويت (القبضة) ش.م.ك.ع إفادتكم بأن مجلس إدارة الشركة سوف يجتمع يوم الأربعاء الموافق 2021/08/04 في تمام الساعة 01:00 ظهراً، لمناقشة والموافقة على زيادة رأس مال الشركة المصدر والمدفوع.

مرفق نموذج الملحق رقم (11) الخاص بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Attached is addendum (11) for the disclosure of material information.

وتفضلوا بقبول فائق التحية والاحترام،،،،

Sincerely,

كيبكو  
KIPCO  
شركة مشاريع الكويت (القبضة)  
Kuwait Projects Company (Holding)

Faisal Hamad Al Ayyar  
Vice Chairman (Executive)

فيصل حمد العيار  
نائب رئيس مجلس الإدارة (التنفيذي)

## Disclosure Form of Material Information

التاريخ	Date
2 August 2021	2 أغسطس 2021
اسم الشركة المدرجة	Name of the Listed Company
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P.	شركة مشاريع الكويت (القايسة) ش.م.ك.ع.
المعلومة الجوهرية	Material Information
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. would like to inform you that the Board of Directors of the Company will convene its meeting on Wednesday 4 August 2021 at 1:00 pm to discuss and approve the increase of the issued and paid-up share capital of the Company.	تود شركة مشاريع الكويت (القايسة) ش.م.ك.ع. إيفادتكهم بأن مجلس إدارة الشركة سوف يجتمع يوم الأربعاء الموافق 2021/08/04 في تمام الساعة 01:00 ظهراً، لمناقشة والموافقة على زيادة رأس مال الشركة المصدر والمدفوع
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	Impact of the material information on the company's financial position
There is no impact of the material information on the company's financial position	لا يوجد أثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة